
PROTOKÓŁ NR XII/2015 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 30 września 2015 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radni nieobecni: 
Karol Stanisław Kalinka  
Joanna Maria Kantor 
Rafał Adam Zagórski 
Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród      Robert Lewandowski 
Z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Skarbnik Gminy Żmigród              Anna Dobrowolska 
Pracownicy urzędu, goście i sołtysi ( lista obecności, jako załącznik nr 2 i nr 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1300. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE „  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich 
uczestników sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącej 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
uchwał.  
Radni nie zgłosili wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad wyboru sekretarza. 
Radna Maria Czesława Rybka zgłosiła kandydaturę radnej Bożeny Żołnierowicz 
Radna Bożena Żołnierowicz wyraziła zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza obrad.  
Radni 11 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali radną Bożenę 
Żołnierowicz  Sekretarzem obrad. 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad podjęcie uchwał. 
 

Projekt uchwały nr 1 w sprawie zaopiniowania propozycji planu aglomeracji 
Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (12 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XII.80.2015 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie rozstrzygnięcia uwagi firmy TAURON 
Dystrybucja S.A. Oddział we Wrocławiu, złożonej do projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 18/15 i 18/18 w obrębie 
Dębno, wyłożonego do publicznego wglądu w terminie od 29 kwietnia 2015 r. 
do 22 maja 2015 r. 



Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (12 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XII.81.2015 
 

Projekt uchwały nr 3 w sprawie stwierdzenia zgodności projektu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 18/15 i 18/18 w obrębie 
Dębno z ustaleniami „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Żmigród”. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (12 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XII.82.2015 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie  uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  dla działek 18/15 i 18/18 w obrębie Dębno.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (12 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XII.83.2015 
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Żmigród „ dla działki nr 151/11 obręb Łapczyce. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (12 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XII.84.2015 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 
Żmigród „ dla działki nr 182/16 obręb Kaszyce Milickie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (12 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XII.85.2015 
 

Projekt uchwały nr 7 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2015 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie (12 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XII.86.2015 



Projekt uchwały nr 8 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2015 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje 
skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków.  
Radny Leszek Kraszewski powiedział, że jedną ze zmian, które zostały 
wprowadzone do budżetu jest przekazanie dla MZGK dopłaty w wysokości 250 tys. zł 
na gospodarkę śmieciową. Dotacja w wysokości 250 tys. zł jednak nie zbilansuje 
wydatków. Następnie p. Radny nawiązał do kontroli prowadzonej przez MZGK w 
sprawie prawidłowej segregacji śmieci prowadzonej przez mieszkańców. Wyniki 
kontroli pokazały spore oszczędności.  Kontynuując temat p. Radny powiedział, że 
od czasu wprowadzania systemu tj. od półtora roku nie było żadnego nadzoru, a 
teraz znajdujemy oszczędności. Radny dodał, że był przeciw podwyższeniu stawek 
za śmieci i dalej jest. System należy uszczelnić i zrobić porządek, a nie iść 
jednotorowo w kierunku podwyższenia stawek, zakończył Radny Kraszewski. 
Burmistrz Robert Lewandowski w odniesieniu do wypowiedzi radnego 
Kraszewskiego powiedział, że nie wie, co Radny miał na myśli mówiąc o 
oszczędnościach, ponieważ nie ma żadnych oszczędności. Kontrole dały efekt 
pozytywny jest więcej odpadów segregowanych, a mniej niesegregowanych, za które 
płacimy. Na posiedzeniu komisji powiedziałem, że w wyniku kontroli obserwujemy, iż 
gmina ponosi mniej kosztów za odpady. Natomiast podwyżką za odpady dążymy do 
zbilansowania i wyjścia na zero, jeżeli chodzi o koszty i wydatki. Pan Burmistrz 
powiedział, że już wielokrotnie o tym mówił, iż było uzgodnione z Radą, że do 
pewnego momentu prowadzimy przede wszystkim edukację, a nie kontrole. Po tym 
zostało uzgodnione, że będziemy prowadzić kontrolę, która daje efekty i dalej 
edukację, która też jest potrzebna. Następnie p. Burmistrz przypomniał, że 
wnioskował o wyższą kwotę podwyżki za odpady, ale w wyniku dyskusji została 
przyjęta niższa kwota, ale sygnalizowałem, dodał p. Burmistrz, że będzie trzeba 
dodać do odpadów i tak się dzieje, a kwota przekazana dla MZGK może będzie 
wystarczająca. W następnym roku sytuacja powinna się unormować, jeżeli nie to 
będę wnioskował o decyzje do Rady. 
Radny Leszek Kraszewski wyjaśnił, że termin oszczędności był niefortunny, ale 
mniej zapłacimy za śmieci niesegregowane. Pan burmistrz swoją wypowiedzią 
wskazał tylko jedną drogę rozmawiać i podwyższać, dodał radny Kraszewski. 
Następnie p. Radny nawiązał do decyzji Pana burmistrza w sprawie startu do 
Parlamentu i do tego, że to Parlament podpisał ustawę śmieciową cytat:, „która 
wydrenowały portfele podatników…”, a problem mają samorządy i mieszkańcy. Na 
zakończenie p. Radny powiedział, że to jest pole do popisu dla rządzących i 
przyszłych rządzących.    
Radni nie zgłosili innych wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 11 głosami „za”, 
             0 głosów „przeciw”, 
             1 głos „wstrzymujący” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XII.87.2015 
 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie zaliczenia drogi wewnętrznej do kategorii drogi 
gminnej. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Radny Leszek Kraszewski poinformował uczestników sesji, że projekt uchwały 
dotyczy budowy drogi i wykonania nawierzchni asfaltowej. Droga ma zostać 
wykonana na terenie byłego zakładu ROSZARNI od stacji diagnostyki pojazdów w 
kierunku drogi S5. Wartość zadania może osiągnąć milion złotych. Droga jest 
szykowana za środki schetynówki przez włodarzy naszego miasta. Radny 
Kraszewski powiedział, że na posiedzeniu komisji mówił, wprost, że jest to zadanie 



milionowe, a tam nie widać nowych zakładów pracy. Kiedy powstaną nowe zakłady 
pracy to wtedy będziemy mogli do tematu budowy drogi powrócić. Na dziś 
zamieszkanie w tym rejonie jest żadne. Radny powiedział, że godzi się na wykonanie 
na tej drodze podbudowy, dla dobrego przejazdu dla samochodów ciężarowych.   
Dlaczego ze schetynówki nie została wybrana do budowy inna droga, dodał radny, a 
następnie skierował do sołtysów prośbę o wskazanie dróg, które trzeba wybudować 
na terenie gminy Żmigród. Kontynuując temat p. Radny wspomniał o budowie drogi 
na kolektorze z projektu obywatelskiego, który od dwóch lat nie może doczekać się 
realizacji. Na zakończenie p. Radny powiedział, że będzie prosił radnych, aby byli 
przeciw podjęciu tej uchwały i skierowanie działań pod budowę schetynówki na 
kolektorze lub innej drogi w gminie.  
Burmistrz Robert Lewandowski odniósł się do wypowiedzi Radnego 
Kraszewskiego. Uchwała, którą radni będą głosować i przyjmą nie oznacza, że 
będzie składany wniosek w ramach programu budowy dróg na tę drogę, a termin 
składania wniosków upływa za miesiąc.  Kontynuując temat p. Burmistrz powiedział, 
że budowa tej drogi jest ważna, ponieważ od lat przedsiębiorcy, którzy mają swoje 
zakłady przy tej drodze wnioskują o wykonanie tego ciągu komunikacyjnego. W tym 
rejonie są następujące zakłady pracy MARKUS, LECH-MET, Firma p. Lisowskiego, 
budynek p. Ratajczaka, który wielokrotnie skarżył się, iż ruch na tej drodze bardzo 
negatywnie wpływa na jego budynek mieszkalny. Ponadto droga ta od ul. Kościuszki 
będzie podstawowym dojazdem do strefy ekonomicznej tj. o pow. 7 ha i będzie to 
dodatkowym dozbrojeniem tego terenu. Inwestycja będzie obejmowała, jeżeli 
zostanie złożony wniosek do Narodowego Programu Budowy Dróg, położenie masy 
asfaltowej i dokończenie uzbrojenia, które na części drogi zostało już wykonane oraz 
wykonanie oświetlenia. Koszt inwestycji może wynieść w granicach 600-800 tys. zł. 
Jeżeli wniosek zostanie złożony i gmina otrzyma dotacje w wysokości ok.50%, to 
gminę ta inwestycja będzie kosztowała w granicach 300-400 tys. zł. Ważną i godną 
podkreślenia rzeczą jest to, że są to miejsca pracy, a gmina powinna współpracować 
z przedsiębiorcami dla ich rozwoju. Pan Burmistrz powiedział, że jest jeszcze sporo 
dróg do zrobienia na terenie gminy, ale na realizację tych zadań mamy inne pomysły, 
które od lat są realizowane, poprzez składanie wniosków do Terenowego Funduszu 
Ochrony Gruntów Ornych. Pan Burmistrz zwrócił się do Sołtysów, że mogą być 
spokojni, że te drogi, które są do zrobienia będą realizowane. Ponadto będzie nabór 
z ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na drogi wiejskie łączące 
miejscowości i zostało wytypowanych kilka dróg, które są potrzebne do zrobienia lub 
zmodernizowania. Następnie p. Burmistrz odniósł się do budowy drogi na kolektorze 
wyjaśniając, że projektowanie jest w fazie końcowej i zadanie to nie będzie 
realizowane w ramach budżetu obywatelskiego, ale programu pilotażowego budżetu 
obywatelskiego.  Umowa została zawarta z mieszkańcami, którzy wniosek złożyli, a 
inwestycja będzie realizowane od 2016 r. Na tę inwestycję nie możemy składać 
wniosku do Narodowego Programu Rozwoju Dróg, ponieważ nie spełnia wymogów 
tego typu inwestycji. Natomiast będą czynione starania, aby pozyskać środki 
zewnętrzne z funduszów unijnych w ramach rewitalizacji lub innym działaniu.  W 
najgorszym wypadku zadanie będzie realizowane ze środków własnych. 
Radny Leszek Kraszewski powiedział, że na komisji p. Burmistrz powiedział o 
kosztach drogi w granicach miliona złotych, a teraz chce Pan mnie ośmieszyć 
ogłupić, dodał radny Kraszewski. Radny nawiązał do finansów gminy i zadłużenia, 
które wynosi 60%, czyli prawie zarząd komisaryczny. Następnie Radny Kraszewski 
zwrócił się do p. Burmistrza, aby poparł budowę drogi Żmigród –Powidzko. Kolejnym 
tematem, który poruszył Radny Kraszewski był wniosek składany przez Sołectwo 
Żmigródek do budżetu na roku 2015, realizacja wszystkich pozycji z wniosku 
kosztowałaby może ok.500 tys. zł, a zostały wykonane dwie lampy oświetleniowe i 
dwa słupy. 



Burmistrz Robert Lewandowski w odniesieniu do wypowiedzi radnego 
Kraszewskiego powiedział, że starał się radnego zweryfikować, a nie ośmieszyć czy 
ogłupić jest to podstawowa różnica. Jeśli na komisji padł milion to chodzi, ile my 
wydamy z budżetu gminy, dodał p. Burmistrz. Pan Burmistrz powiedział, że wiele 
zadań inwestycyjnych zostało wykonanych na terenie Sołectwa Żmigródek, a p. 
Sołtys na pewno to potwierdzi, dodając, że tam niewiele zostało do zrobienia.  Pan 
radny za tymi zadaniami chodził, a jest Pan niesprawiedliwy, jeżeli Pan ocenia 
perspektywę wykonania czegoś w Żmigródku z perspektywy tego roku, dodał p. 
Burmistrz. Pan Burmistrz zwrócił się do radnego Kraszewskiego z pytaniem, aby 
powiedział, czego oczekuje od niego w sprawie poparcia budowy drogi powiatowej 
Żmigród –Powidzko.   
Radny Leszek Kraszewski powiedział, iż prosi p. Burmistrza o oficjalne wystąpienie 
na sesji Rady Powiatu oraz poprzez rozmowę. Radni i Sołtysi chcą tej inwestycji, a 
jakieś gierki polityczne powodują, że ta inwestycja nie zostanie przeprowadzona, 
dodał p. Radny. Następnie p. Radny odniósł się do kwestii Żmigródka, iż w 
Korzeńsku przez ostanie 7 lat zostało zrobione za 10 milionów złotych, a w 
Żmigródku za 500 tys. zł. Przez ostatnią kadencję zostało wykonane 400 mb dróg i 
kosztowało to dwieście parę tysięcy złotych. Ostatnia inwestycją w Korzeńsku i nie 
do końca zadanie gminy to milion złotych. Na zakończenie radny powiedział, że jako 
mieszkaniec Żmigródka chciałby mieć dziesiątą część tego, co ma Korzeńsko. 
Burmistrz Robert Lewandowski odniósł się do inwestycji Żmigródka w porównaniu 
z Korzeńskiem. Korzeńsko nie posiada kanalizacji, którą ma Żmigródek. Żmigródek 
ma nową świetlicę, a Korzeńsko ma starą. Żmigródek ma większość dróg 
wewnętrznych wykonanych, a w Korzeńsku dróg wewnętrznych jest wiele do 
wykonania. Oświetlenie w obu miejscowościach jest na podobnym poziomie. Jeżeli 
p. Radny mówi, że przez ostanie 10 lat wydano na Żmigródek 500 tys. zł to ma Pan 
problem z liczeniem, ponieważ sama świetlica kosztowała ok.500 tys. zł, zakończył p. 
Burmistrz. Na temat drogi powiatowej p. Burmistrz powiedział, że od lat robione są 
zabiegi, aby drogę Żmigród –Powidzko zrealizować. Wykonana została tylko ulica 
Kościuszki w Żmigrodzie.  Odcinek drogi Żmigród – Powidzko o dł. 4,5 km czeka na 
realizację. Zadanie to otrzymało dofinansowanie, czyli dotację na ten rok w 
wysokości miliona trzystu tysięcy złotych. Wielokrotne rozmowy w tej sprawie z p. 
Starostą, Zarządem i Radnymi doprowadziły do tego, że jest otwarty przetarg. Do 
9.10.br. Zarząd Dróg Powiatowych powinien rozstrzygnąć przetarg. Pan Burmistrz 
powiedział, że szkoda, że w dzisiejsze sesji nie uczestniczy p. Starosta, ponieważ nie 
doprowadził do tego, aby zabezpieczyć środki w budżecie. Radni powiatowi z naszej 
gminy głosowali za tym, aby zadanie to budowa drogi została wprowadzona, a p. 
Starosta głosował przeciw. Ponadto w tej sprawie urząd do starostwa złożył pismo, 
które było podpisane przez Burmistrza Roberta Lewandowskiego przez kilku 
Sołtysów i Radnych do Starosty, Wicestarosty i do Dyrektora ZDP z prośbą o 
rozstrzygnięcie przetargu i podpisania umowy. Co mam zrobić jeszcze, aby to 
zadanie droga Żmigród –Powidzko została wykonana, dodał p. Burmistrz? Pan 
Burmistrz zaprosił wszystkich zainteresowanych budową tej drogi na sesję Powiatu 
Trzebnickiego, dodając, że ma nadzieję, że dojdzie to przegłosowania tego zadania i 
zadanie budowa drogi Żmigród –Powidzko zostanie zrealizowane. Jeżeli to zadanie 
nie zostanie zrealizowane to ktoś powinien odpowiedzieć za niegospodarność.  Na to 
zadanie została podpisana umowa z Wojewodą na dotację w wysokości 50% na to 
zadanie. 
Radny Leszek Kraszewski w odniesieniu do wypowiedzi p. Burmistrza w sprawie 
Żmigródka powiedział, że świetlica była budowana nie w poprzedniej kadencji, ale w 
2010 r. Radny powiedział, że mówił o ostatniej kadencji, gdzie zostało tylko zrobione 
400 m drogi. Na zakończenie p. Radny powiedział, że bierze odpowiedzialność za 
słowa, które wypowiada.  



Radni nie zgłosili innych wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 7 głosów „za” 
           1 głos „przeciw” 
           4 głosy „wstrzymujące” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XII.88.2015 
 

Projekt uchwały nr 10 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w 
Trzebnicy na kadencję 2016-2019. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił Radną Halinę Szaniawską 
Przewodniczącą Zespołu o odczytanie stanowiska. 
Radna Halina Szaniawska Przewodnicząca Zespołu odczytała stanowisko 
Zespołu, które stanowi załącznik nr 4 protokołu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wybór ławników 
przeprowadza się w głosowaniu tajnym, dlatego też należy powołać Komisję 
Skrutacyjną.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zaproponował do Komisji Skrutacyjnej: 
Radnego Patryka Andrzejewskiego, radny wyraził zgodę. 
Radna Maria Rybka zaproponowała do Komisji Skrutacyjnej: 
Radną Annę Tatarek, radna wyraziła zgodę. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zaproponował do Komisji Skrutacyjnej: 
Radną Agnieszkę Ptak, radna wyraziła zgodę. 
Członkowie Komisji Skrutacyjnej po ukonstytuowaniu się wybrali:  
Przewodniczącego Komisji Patryka Andrzejewskiego,  
Członków Komisji Annę Tatarek i Agnieszkę Ptak. 
Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadziła głosowanie kandydatów na 
ławników. Komisja sprawdziła kabinę i urnę, czy jest wszystko w porządku. 
Następnie przystąpiono do głosowania. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Patryk 
Andrzejewski wyczytywał nazwiska radnych z listy obecności, a członkowie komisji 
wręczali karty do głosowania.  
Po zakończeniu głosowania Przewodniczący rady Jan Czyżowicz ogłosił 10 
minutową przerwę, w czasie, której komisja skrutacyjna liczyła głosy i wypełniła 
protokół. 
Po przerwie Przewodniczący rady Jan Czyżowicz wznowił obrady i oddał głos dla 
Radnego Patryka Andrzejewskiego Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej. 
Radny Patryk Andrzejewski Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół 
informując, że ławnikami zostały wybrane Pani Magdalena Joanna Kunicka i Pani 
Maria Teresa Picher. 
Radni nie zgłosili wniosków i uwag do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: jednogłośnie ( 12 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XII.89.2015 
 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji i sprawozdań. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy złożył informację z podjętych 
zarządzeń za okres od 30.06.2015, do 30.09.2015 r., w którym zostało podjętych 59 
zarządzeń.  
1) sześć zarządzeń w sprawie przeniesienia wydatków między rozdziałami i 

paragrafami w budżecie Gminy Żmigród na 2015 r. 
2) sześć zarządzeń w sprawie zmian w budżecie Gminy Żmigród na 2015 r. . 

1. zwiększono dochody i wydatki i kwotę  tysiąca złotych . Po zmianach dochody 



wynoszą 49.783.450,-zł, a wydatki wynoszą 49.226.244,59 zł , 
2. zwiększono dochody i wydatki i kwotę 205.089,72 zł . Po zmianach dochody 

wynoszą 49.988.540,31 zł, a wydatki wynoszą 49.431.334,31 zł , 
3. zwiększono dochody i wydatki i kwotę 1.487,- zł . Po zmianach dochody 

wynoszą 49.990.027,31 zł, a wydatki wynoszą 49.432.821,31zł , 

4. zwiększono dochody i wydatki i kwotę 94.875,- zł . Po zmianach dochody 
wynoszą 50.084.902,31 zł, a wydatki wynoszą 49.527.696,31 zł , 

5. zwiększono dochody i wydatki i kwotę 30.107,- zł . Po zmianach dochody 
wynoszą 50.115.009,31 zł, a wydatki wynoszą 49.557.803,31 zł , 

6. zwiększono dochody i wydatki i kwotę 1.600 zł . Po zmianach dochody 
wynoszą 49.856.855,31 zł, a wydatki wynoszą 50.116.609,31 zł , 

3) w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania  Budżetu Gminy Żmigród za 
I półrocze 2015 r., 

4) w sprawie opracowania materiałów planistycznych  do opracowania projektu 
Budżetu   Gminy  na 2016 r. 

5) w sprawie ustalenia terminu składania wniosków o udzielenie pomocy uczniom 
objętych  Rządowym programem pomocy uczniom w 2015 r. – wyprawka szkolna- 
w formie dofinansowania zakupu podręczników i materiałów dydaktycznych  
uczniom  rozpoczynającym naukę w klasach: III szkoły podstawowej, II i III 
gimnazjum i klasach ponadgimnazjalnych,  

6) pięć zarządzeń w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej dla : 
1.p. Grzegorza Urama nauczyciela wychowania fizycznego , 
2.p. Joanny Banaszkiewicz nauczyciela języka niemieckiego  
nauczycieli Zespołu Szkół Dwujęzycznych w Żmigrodzie ubiegających się o awans 
na stopień nauczyciela mianowanego  
1.p. Eweliny  Antosik –Panas nauczyciela religii  
2.p. Karoliny Łaszkiewicz nauczyciela edukacji wczesnoszkolnej  
nauczycieli Szkoły Podstawowej im. ks. Jana Twardowskiego w Powidzku 
ubiegających się o awans na stopień nauczyciela mianowanego  
1.p. Dominiki Sajewicz nauczyciela języka angielskiego  
nauczyciela Szkoły Podstawowej im. Bolesława Chrobrego  w Żmigrodzie  
ubiegającej się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, 

7) w sprawie ustalenia wynagrodzenia  dla członków Komisji Egzaminacyjne dla 
nauczycieli ubiegających się na awans na stopień nauczyciela mianowanego, 

8) w sprawie ogłoszenia naboru na wolne stanowisko kierownicze w jednostce 
organizacyjnej  gminy –Placówce Wsparcia Dziennego,  

9) w sprawie zatrudnienia p. Marty Możdżeń-Kłos na stanowisko Kierownika 
Placówki Wsparcia Dziennego w Żmigrodzie  na czas określony od dnia 
10.08.2015 r, do 09.02.2016 r.  w wymiarze ½ etatu,  

10) w sprawie upoważnienia p. Marty Możdżeń-Kłos – Kierownika Placówki Wsparcia 
Dziennego w Żmigrodzie  do dokonywania czynności prawnych związanych z 
prowadzeniem Placówki Wsparcia Dziennego w Żmigrodzie w granicach zwykłego 
zarządu,  

11) w sprawie powierzenia p. Lilli Maciocha stanowiska Dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Barkowie na okres od 1 września 2015 r. do 31 sierpnia 2020 r.  

12) w sprawie upoważnienie p. Lilli Maciocha Dyrektora Szkoły Podstawowej w 
Barkowie  do dokonywania czynności prawnych  związanych z prowadzeniem 
działalności opiekuńczo-wychowawczych w granicach zwykłego zarządu,   

13) w sprawie powierzenia pełnienia p. Mireli Skaczyło  obowiązków  Dyrektora 
Publicznego przedszkola w Żmigrodzie  na okres od 1 września 2015 r. do 29 
lutego 2016 r.  

14) w sprawie upoważnienie p. Mireli Skaczyło Dyrektora Publicznego Przedszkola w 
Żmigrodzie   do dokonywania czynności prawnych  związanych z prowadzeniem 



działalności opiekuńczo-wychowawczych w granicach zwykłego zarządu,   
15) zmieniające zarządzenie w sprawie ustalenia Regulaminu Organizacyjnego 

Urzędu Miejskiego w Żmigrodzie,  
16) w sprawie powołania p. Joanny Monastyrskiej na stanowisko Sekretarza Gminy 

Żmigród na czas określony od 1.09.2015 r. do 29.02.2016 r. 
17) w sprawie nabycia od Czesława Hatowskiego i Zofii Hatowskiej  na rzecz Gminy 

Żmigród  prawo własności nieruchomości niezabudowanej o pow. 1.2673 ha  z 
przeznaczeniem pod budowę Modelowego Centrum Pobytowego Aglomeracji 
Wrocławskiej  Kampus Edukacyjny  , 

18) w sprawie przeznaczenia  do oddania w dzierżawę na czas nieokreślony w trybie 
ustnego  przetargu nieograniczonego grunt niezabudowany o łącznej powierzchni 
0.31 ha , położony w granicy działki nr 116/2 i 115  obręb Barkowo. 

19) w sprawie wydzielenia z mieszkaniowego zasobu Gminy Żmigród lokal z 
przeznaczeniem do wynajęcia jako lokal socjalny, położony w miejscowości 
Borzęcin  10 /2,   

20) w sprawie obniżenia ceny w drugim przetargu nieograniczonym na sprzedaż 
niezabudowanej nieruchomości, położonej w granicy działki nr 182/2 obręb 
Borzęcin o pow.648 m2, ustalono cenę wywoławczą w wysokości 9 tys. zł brutto tj.  
o 3,5 tys. zł mniejsza w porównaniu do ceny w pierwszym przetargu, 

21) w sprawie obniżenia ceny w trzecim przetargu nieograniczonym na sprzedaż 
zabudowanej nieruchomości, położonej w granicy działki nr 199/2 obręb Garbce o 
pow.1014m2, ustalono cenę wywoławczą w wysokości 40 tys. zł brutto tj.  o 10 
tys. zł mniejsza w porównaniu do ceny w drugim przetargu, 

22) trzy zarządzenia w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze przetargu 
nieograniczonego nieruchomość położoną w obrębie Żmigrodu  w granicy działki: 

  nr 5/2  AM 17 o pow. 0.5054 ha, 
     nr 7/4 AM 22 o pow. 0.9134 ha, 
     nr 7/2 AM 16 o pow. 0.6251 ha, 
23) trzy zarządzenia w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w trybie 

bezprzetargowym na rzecz najemców  lokale mieszkalne: 
Żmigród  ul. Wiejska 3/1, 
Żmigród  ul. Konopnickiej  2/1, 
Żmigród ul. Konopnickiej 11/9 
wraz ze sprzedażą procentowego udziału w gruncie. 

24) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę na czas nieokreślony w trybie 
bezprzetargowym część działek 111 i 112/5  AM7 obręb Żmigród o pow.0.0316 ha  
dla Lucyny Zarzeckiej. Przeznacza się do na czas nieokreślony  w trybie przetargu  
niegranicznego działkę  nr 176/7  Am 1  obręb Gatka o pow.1.42 ha.  

25) dwa zarządzenia w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie 
ograniczonego prawa rzeczowego w formie służebności  przesyłu na rzecz PGK 
„Dolina Baryczy”,  na nieruchomość  stanowiącej własność Gminy Żmigród  
oznaczonej  w operacie ewidencji gruntów i budynków jako: 
- działka nr 7/2 AM 16 o pow.0.6251 ha obręb Żmigród, 
- działka nr 5/2 AM 17 o pow.0.5054 ha obręb Żmigród, 

26) w sprawie przeznaczenia do oddania w dzierżawę w trybie przetargu 
nieograniczonego na czas nieokreślony lokal użytkowy o pow. 39.20 m2 
znajdujący się w budynku posadowionym w granicy działki nr 128/1 AM 1 obręb 
Dobrosławice,  

27) w sprawie powołania koordynatora gminnego na terenie gminy Żmigród w 
referendum ogólnokrajowym, zarządzonym na dzień 6.09.2015 r., 

28) w sprawie powołania operatorów systemu informatycznego na terenie gminy 
Żmigród w referendum ogólnokrajowym, zarządzonym na dzień 6.09.2015 r. , 

29) w sprawie upoważnienia pracownika Urzędu Miejskiego w Żmigrodzie p. Marię 



Wójcik   do sporządzenia aktów pełnomocnictwa do głosowania w referendum 
ogólnokrajowym, zarządzonym na dzień 6.09.2015 r. 

30) w sprawie powołania obwodowym komisji  ds. referendum na terenie gminy 
Żmigród w referendum ogólnokrajowym, zarządzonym na dzień 6.09.2015 r.   

31) w sprawnie upoważnienia p. Marii Pelc Kierownika GOPS do przekazywania do 
biur informacji gospodarczej o zobowiązaniach dłużników alimentacyjnych, 

32) w sprawie powołania Komisji Wyborczej Budżetu Obywatelskiego w Żmigrodzie 
do przeprowadzenia głosowania mieszkańców na projekty zgłoszone w ramach 
Budżetu Obywatelskiego Żmigrodu na 2016  r. oraz określenie jej trybu pracy i 
zadań, 

33) trzy zaradzenia w sprawie przedłożenia projektów uchwała dla Rady Miejskiej w 
Żmigrodzie na sesje: 3.08.br. ,10.09. br. i 30 .09.br. 

Inne informacje: 
Rondo: 
Pan Burmistrz poinformował, że zostały zakończone prace nad szczegółowym 
zaprojektowaniem koncepcji z wieloma uzgodnieniami i projektem funkcjonalno 
użytkowym ronda. Po ostatecznych uzgodnieniach z Dolnośląską Służbą Dróg i 
Kolei, która w 50 % będzie finansować to zadanie, ogłoszony zostanie przetarg w 
formule zaprojektuj i wybuduj z terminem wykonania i zakończenia prac do końca 
października 2016 r.   
Spotkania; 
1. Pan burmistrz poinformował, że w dniu 17 września br. Gmina Żmigród była 

organizatorem i inicjatorem Spotkania, w czasie, którego zostało podpisane 
porozumienie między Strefami Ekonomicznymi, które mają tereny wzdłuż 
budowanej trasy S5.Porozumienie zostało podpisane między Generalną Dyrekcją 
Dróg i Autostrad, Agencja do pozyskiwania inwestorów, Agencja Nieruchomości 
Rolnych. Założeniem porozumienia jest promowanie terenów wzdłuż S5. Gmina 
Żmigród, jako samorząd podpisała pierwsza porozumienia i jest w trakcie 
procedowania nad terenami, co, do których Radni podejmowali decyzje na sesji 
nadzwyczajnej. Gmina będzie starała się o włączenie dodatkowych 212 ha, które 
są własnością Agencji Nieruchomości Rolnych do wprowadzenia tam strefy 
ekonomicznej. Wniosek został złożony do Legnickiej Strefy Ekonomicznej. 
Wydarzenie to odbiło się szerokim echem medialnym, aby pokazać to 
potencjalnym inwestorom, że Gmina Żmigród posiada atrakcyjne tereny i będzie 
gotowa z tymi terenami najpóźniej w momencie otwarcia drogi Ekspresowej S5. 

2. Pan burmistrz poinformował, iż we wrześniu gościliśmy delegacje z partnerskiego 
miasta Bardehaide oraz podziękował wszystkim, którzy pracowali, współpracowali  
i przyjęli gości z Niemiec. 

3. Pan burmistrz podziękował organizatorom Dożynek Gminnych, które w dniu 30 
sierpnia br. odbyły się w Sołectwie Bychowo.  

4. Pan burmistrz poinformował, że w dniu 12 września br. obchodzone było 75 lecie 
Odzyskanie Niepodległości i Osiedlenia Ludności na tym terenie. Uroczystości 
odbyły się na terenie Zespołu Pałacowo Parkowym. Pan Burmistrz podziękował 
wszystkim, którzy włączyli się w organizację tej uroczystość.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował dla Pana Burmistrza za złożone 
sprawozdanie oraz złożył gratulacje dla osób, które objęły kierownicze stanowiska w 
ostatnim czasie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad interpelacji i zapytań. 
Radny Patryk Andrzejewski odczytał pismo radnego Andrzeja Radka, które 
podpisało trzech Sołtysów z Powidzka, Kanclerzowic i Kaszyc Milickich. Pismo 
skierowane jest do Radnych Powiatowych w sprawie poparcia inwestycji drogowej 
budowy drogi powiatowej Żmigród –Powidzko. W piśmie radny Andrzej Radek 



zarzuca dla Burmistrz i Radnych Powiatowych za zbyt małe zaangażowanie w 
budowę drogi Żmigród-Powidzko. 
Pan Burmistrz w odniesieniu do pisma, które zostało odczytane powiedział, że czuje 
się nie swojo, ponieważ mówił ile zrobił w sprawie budowy drogi Żmigród –Powidzko. 
Pan burmistrz powiedział, że osoby, które podpisały to pismo powinny zasięgnąć 
informacji w tej sprawie i być może niektóre osoby podpisały również pismo, które 
zostało wystosowane przez urząd gminy. Nie zasłużyłem sobie na taką ocenę, a 
ponadto jest niezgodna z prawdą w części, która dotyczy burmistrza, zakończył p. 
Burmistrz. Na zakończenie p. Burmistrz powiedział, że w pełni popiera tę inwestycję.   
Radny Patyk Andrzejewski poruszył temat związany w budżetem obywatelskim. 
Radny powiedział, że chciałby, aby więcej mieszkańców składało swoje własne 
projekty oraz więcej osób brało udział w głosowaniu. Radny dodał, że zachęca 
wszystkich do różnych form aktywności. Następnie Radny Andrzejewski poruszył 
temat bezpieczeństwa na ulicach naszego miasta. Radny powiedział, że złożył 
wniosek do budżetu na 2016 r. i ma nadzieję, że p. Burmistrz przychylnie spojrzy na 
problem w nim poruszany, a tym samym rozważy możliwość budowa zwalniaczy na 
ulicach naszego miasta w miejscach najbardziej newralgicznych tj. szkoły, 
zwiększając tym samy bezpieczeństwo.  
Pan Robert Korytkowski mieszkaniec odniósł się do wypowiedzi radnego 
Kraszewskiego. Pan Korytkowski powiedział, że radny Kraszowski mówi prawdę, a p. 
burmistrz kłamie. Na sesji powiatowej nie było głosowania w sprawie drogi, ponieważ 
sesja na wniosek Pana kolegów z ugrupowania, które Pan popiera, została 
przerwana, p. Starosta głosował przeciw przerwie, zakończył p. Korytkowski.  
Następnie p. Korytkowski powiedział, że w uchwale Rady Miejskiej z 30 grudnia 2014 
r. p. Burmistrz otrzymał dodatek specjalny w wysokości 2977 zł,. Kontynuując temat 
p. Korytkowski odczytał ustawę o pracownikach samorządowych dotyczącą dodatku 
specjalnego, które jest świadczeniem pieniężnym wypłacanym pracownikowi 
samorządowemu wówczas, gdy okresowo zostanie zwiększony jego zakres zadań 
itd.. Pan Korytkowski odniósł się również do innego dodatku specjalnego, który 
otrzymują burmistrzowie obligatoryjnie w wysokości od 20-40%, a p. Burmistrz taki 
dodatek otrzymał w wysokości 37%. Pan Korytkowski skierował do p. Burmistrza 
pytanie, jakie specjalne zadania wykonywał burmistrz przez ten okres od grudnia do 
września, że przysługuje Panu dodatek w tej wysokości. 
Rady Leszek Kraszewski nawiązał do tematu budowy drogi powiatowej Żmigród-
Powidzko, że zastanawiające jest to, że na dzisiejszej sesji nie ma radnych 
powiatowych, widocznie przekraczało to ich możliwości i było świadome. Następnie 
p. Radny powiedział, że radny Sułkowski gra w jednej lidze z burmistrzem, a On 
przez cztery lata bronił p. Burmistrz i wyszedł na wariata, dlatego zmienił front w 
stosunku do p. Burmistrza. Kolejnym tematem poruszonym p. Radnego było 
kandydowanie p. Burmistrza do Sejmu RP, czy kampanię p. Burmistrz prowadzi w 
trakcie urlopu.  
Następnie p. Radny powiedział, że jak p. Burmistrz zakończy „te eskapady” to 
zaprasza na zebranie do Żmigródka i prosi o zorganizowanie zebrania zgodnie z 
prawem, ponieważ jako radny takiego zebrania nie może zwołać. Kontynuując temat 
p. Radny powiedział, że p. Burmistrz na zebraniu w Żmigródku ostatni raz był na 
wyborach dwa lata temu, radny obrywa za wszystko, a Pani Sołtys stoi po stronie 
Burmistrza.  Następnie p. Radny poruszył temat braku aktualnych oświadczeń 
majątkowymi na stronie BIP.  Kolejnym tematem poruszonym przez radnego 
Kraszewskiego było powołanie na stanowisko z-cy burmistrza.  Burmistrz sam 
powołuje zastępcę i Rada do tego nic nie ma. Radni na pewno nie poparliby wyboru 
z-cy burmistrza, ale p. Burmistrz z Radą nie współpracuje. Następnie p. Radny 
nawiązał do przeprowadzonego ostatnio wyboru sekretarz, że kiedyś wybór na to 
stanowisko dokonywała Rada. Nabory na stanowiska urzędnicze są coraz częściej z 



zewnątrz, a nie z terenu naszej gminy. Następnie Radny Kraszewski poruszył temat 
wniosku, który składał na ostatniej sesji, a dotyczył przeglądu placu zabaw. 
Przeglądy placów zabaw odbyły się prawdopodobnie na początku września, dodał 
radny. Kontynuując temat p. Radny powiedział, że przegląd nie do końca był 
przeprowadzony dobrze, ponieważ uszkodzone elementy urządzeń zabawowych nie 
zostały naprawione.    
Pan Jarosław Brodala mieszkaniec nawiązał do tematu drogi powiatowej Powidzko-
Żmigród. Pan Brodala powiedział, że kiedy był Przewodniczącym Rady Powiatu to 
dla dobra spraw gminy Żmigród, wszyscy radni z gminy Żmigród współpracowali. 
Pan Brodala powiedział, że obecnie radni działają na swój rachunek. Następnie p. 
Brodala poinformował, że p. Starosta przygotował uchwałę dotyczącą drogi 
Powidzko-Żmigród oraz uchwałę na drogę w Wiszni Małej. Uchwały miały być 
przegłosowane na poprzedniej sesji, ale radni ze Żmigrodu p. Sułkowski, p. Matusiak 
i p. Oleś zagłosowali za przerwaniem sesji i nie głosowali uchwały w sprawie drogi 
Powidzko-Żmigród. Pańscy radni zagłosowali za przerwą, aby nie głosować i 
stwierdzili, że będą głosować na korzyść gminy Prusice, powiedział p. Brodala. 
Dlaczego radni działają na szkodę Żmigrodu, dodał p. Brodala.  
Następnie p. Brodala skierował do Burmistrza pytania:  
- w sprawie pisma złożonego przez mieszkańców ul. PKWN w lipcu br. i do dnia 
dzisiejszego brak odpowiedzi. Pismo dotyczyło nieprawidłowości związanych z 
funkcjonowaniem salonu gier przy ul. PKWN. Mieszkańcy narzekają na hałasy, które 
w tym rejonie występują. Kiedy p. Burmistrz zajmie się pismem i czy były robione 
konsultacje społeczne w sprawie funkcjonowania tych obiektów, i kiedy tam zostanie 
zrobiony porządek? 
 -w czasie ostatniego meczu PIASTA, p. Burmistrz występował, jako główny sponsor 
klubu. Czy p. Burmistrz dał publiczne pieniądze na PIASTA, czy dała to Rada, czy 
GKRPAiN, czy Komisja Pożytku Publicznego. Jeżeli ktoś inny przekazał pieniądze, to 
dlaczego p. Burmistrz jest głównym sponsorem. Jeśli p. Burmistrz przekazał 
indywidualnie pieniądze dla Piasta i jest głównym sponsorem, to ile zostało wpłacone 
i czy ma Pan potwierdzenie wpłaty. 
- w sprawie basenu p. Brodala przypomniał, że odbyło się spotkanie, które dotyczyło 
opłat za basen. Pan burmistrz zaproponował wprowadzenie Karty Dużej Rodziny 
Żmigrodzkiej, czekamy na realizację tego, dodał p. Brodala. Następnie p. Brodala 
poinformował, że dochodziły do mieszkańców informacje, że wszyscy pracownicy 
ZPK, dzieci i ich małżonkowie otrzymali bezpłatne karnety na basen. Osoby, które 
prowadzą działalność gospodarczą i ich rodziny za darmo dostają karnety, oraz 
niektórzy pracownicy gminy chodzą za darmo. Basen jest zamykany o godz. 19, a po 
godz.19 na basen wchodzą osoby uprawnione. Panie Burmistrzu proszę o wykaz 
osób, które zostały zwolnione z opłat i korzystały z karnetów z wyjaśnieniem, na 
jakiej podstawie i jaka to było kwota zwolnionej opłaty. 
- w sprawie braku miejsca dla uczniów w Szkole Podstawowej na ul. Batorego. Panie 
Burmistrzu, kiedy zostanie wybudowana nowa szkoła, którą p. Burmistrz obiecuje od 
5 lat. Kontynuując temat p. Brodala powiedział, że ma nadzieje, że to nie będzie tak 
jak ze ścieżkami rowerowymi, które miały być w roku 2010, a mamy rok 2015 i 
ścieżek nie ma, czy tak samo będziemy czekali na tę szkołę. Pan Brodala zwrócił się 
do p. Burmistrz czy zweryfikuje pomysł budowy szkoły w Borzęcinie, na która wydano 
już 500 tys. zł, a budowa szkoły ma kosztować 40 milionów, kogo na to stać.  – W 
sprawie inwestycji p. Brodala poprosił p. Burmistrza o informacje, jakie inwestycje 
zostały wykonane w tym roku za 400 tys. zł. 
- w sprawie zadłużenia gminy p. Brodala przypomniał, że na ostatniej sesji poprosił o 
informacje, jakie jest zadłużenie gminy na dzień 31 marca br. i nie otrzymał 
odpowiedzi. Proszę o informację, jakie jest zadłużenie gminy na dzień 30.03.br. i na 
dzień 30.09.br. 



- w sprawie basenu, czy gmina złożyła wniosek do projektanta w sprawie usunięcia 
błędów projektowych. 
Sołtys Żmigródka powiedziała, że nie jest ani po stronie burmistrza, ani po stronie 
radnego. Jako sołtys staram się współpracować i z radnym, i burmistrzem, ponieważ 
taka jest rola sołtysa, dodała p. Sołtys. Pani Sołtys odniosła się również, do sprawy 
spotkań z burmistrzem, iż w czasie ostatniego spotkania mieszkańców, które miało 
miejsce wczoraj, mieszkańcy wnioskowali o zorganizowanie spotkania z udziałem p. 
Burmistrza i na pewno takie spotkanie zostanie zorganizowane.   
Sołtys Korzeńska powiedział, że w Korzeńsku przez 70 lat nie było nic robione 
dopiero teraz po woli zaczyna się coś robić, a o Żmigródek władze zawsze dbały. 
Korzeńsko leży na pograniczu z województwem wielkopolskim i będziemy dążyć do 
tego, aby Korzeńsko było godną wizytówką naszej gminy, zakończył p. Sołtys. 
Burmistrz Robert Lewandowski  
odpowiedź na zapytania postawione przez p. Korytkowskiego  
-dodatek specjalny jest dodatkiem obligatoryjnym w wysokości do 20%-40%, 
natomiast, za co jest wypłacany, informacja zostanie udzielona na piśmie, 
-uchwała Rady Powiatu. Pan powiedział o uchwale z ostatniej sesji, natomiast Ja 
dokładnie śledzę, ponieważ interesy gminy Żmigród są podstawowymi interesami, 
które reprezentuję, jako Burmistrz, dodał p. Burmistrz. Kontynuując temat p. 
Burmistrz powiedział, że uchwała budżetowa i zmiany uchwały budżetowej są prawie 
na każdej sesji powiatowej, a powinna funkcjonować uchwała z 30 lipca br., która 
większością głosów przeszła i p. Starosta nie głosował tej drogi. Ponadto prokuratura 
zajmuje się sprawą, ponieważ wojewoda złożył zawiadomienie, dlatego, że do 
wojewody trafiły dwie różne uchwały z jednej sesji. Jeden dokument był podpisany 
przez przewodniczącą p. Matusiak, a drugi przez wiceprzewodniczącego p. Budasa. 
Na zakończenie p. Burmistrz powiedział, że nie jest adresatem inwestycji, które 
powiat realizuje, ale wnioskodawcą i będzie robił wszystko, aby jak najwięcej działo 
się w Żmigrodzie. 
odpowiedź na zapytania postawione przez radnego Kraszewskiego  
- w sprawie radnego Sułkowskiego p. Burmistrz powiedział, że nie gra z p. 
Sułkowskim w jednej lidze. Pan Sułkowski startował na burmistrza i był moim 
kontrkandydatem i jest członkiem PO. Pan radny przypisuje mnie do PSL, a nie 
jestem członkiem żadnej partii, dodał p. Burmistrz. Kontynuując temat p. Burmistrz 
powiedział, jeżeli w powiecie zawiązała się koalicja PO i PSL to niech głosują. 
Natomiast w powiecie p. Starosta bardzie słucha p. Długozimy. Szkoda, że na 
dzisiejsze sesji nie ma p. Starosty, ponieważ jest adresatem tych pytań.  
-kampania wyborcza p. Burmistrz zwrócił się do radnego Kraszewskiego z 
pytaniem, a gdzie tak imprezuję. Pan Burmistrz powiedział, że jest zapraszany na 
uroczystości różnego rodzaju od sołeckich do ogólno- gminnych i staram się być, 
ponieważ poczuwam się do tego obowiązku. Następnie p. Burmistrz powiedział, że 
kampanii wyborczej jeszcze nie prowadził i proszę mnie udowodnić, że w godzinach 
pracy uczestniczyłem w kampanii, dodał p. Burmistrz.  Jeżeli będę prowadził 
kampanię to na pewni p. Radny będzie mnie kontrolował, a czy ja chcę być posłem 
czy nie to na pewno p. Radnemu o tym nie powiem, dodał p. Burmistrz. W sprawie 
startu w wyborach p. Burmistrz powiedział, ze dostał propozycję dla wzmocnienia 
ugrupowania i dlatego startuje, iż żeby było normalnie w Polsce.  
- place zabaw p. Burmistrz powiedział, że została powołana komisja, która kończy 
prace pod kątem sprawdzania wszystkich placów zabaw i terenów rekreacyjnych. W 
najbliższych dniach otrzymam protokoły pokontrolne i będą podejmowane decyzje. 
odpowiedź na zapytania postawione przez p. Brodalę 
 - salony gier p. Burmistrz przeprosił, za brak odpowiedzi dla mieszkańców, ale na 
pewno odpowiedź zostanie wysłana. Kontynuując temat p. Burmistrz powiedział, że 
gmina nie wydaje koncesji i pozwoleń na tego typu działalność. Natomiast problemy 



dotyczące zakłócenia spokoju i porządku należy zgłaszać na Policję. 
-sponsoring PIASTA p. Burmistrz powiedział, że na meczu występował, jako 
Burmistrz Robert Lewandowski, który reprezentuje gminę na zewnątrz i wewnątrz, i 
tak jest zapisane w Statucie i ustawie o samorządzie gminnym. Natomiast, jeżeli jako 
Robert Lewandowski sponsoruję PIAST to jest to moja sprawa. 
-basen p. Burmistrz wyjaśnił, że obecnie Dyrektor ZPK jest na urlopie to nie odpowie 
dla Pana w sprawie bezpłatnych karnetów. Pan Burmistrz powiedział, że z tego, co 
wie to nie doszło do takich sytuacji, a niech się zgłosi pracownik, który dostał karnet 
nieodpłatnie na basen. Jeżeli chodzi o pracowników ZPK to dyrektor odpowie Panu 
na piśmie. W sprawie Kartu Dużej Rodziny na posiedzeniu komisji zostało ustalone, 
że taka uchwała będzie w tym roku głosowana. Na temat usunięcia usterek na 
basenie przy zjeżdżalniach. W tym temacie odbyło się spotkanie na zasadzie 
przeglądu technicznego i wszystko zostało zgłoszone, aby w nowym sezonie basen 
był bez usterek. Projekt basenu nie zakładał zabezpieczenia, ale zostanie 
doprowadzone do zmiany i lepszego użytkowania basenu przy zjeżdżalni. 
-szkoła podstawowa p. Burmistrz powiedział, że budowa szkoły nie będzie 
kosztowała 40 milionów, o których Pan mówi, ale 20-25 milionów. Inwestycja będzie 
realizowana, jak otrzymamy środki zewnętrze i w tym temacie już Panu 
odpowiadałem na sesji. Gmina tak ogromnej inwestycji nie może zrealizować tylko z 
własnych środków, ale będziemy dążyć do tego, aby tę szkołę wybudować przy 
wsparciu środków z dotacji. Kontynuujące temat p. Burmistrz powiedział, że Pan 
mówi, iż burmistrz wymyślił sobie budowę szkoły poza miastem, a budowa szkoły w 
mieście będzie tyle samo kosztować. Niestety to do Pana nie trafia, ponieważ Pan 
woli prezentować taka, a nie inną teorię, dodał p. Burmistrz. Problemy w szkole 
zaczęły się uwypuklać od czasu, kiedy Pan zaczął czynnie działać, jako rodzic. Pan 
Burmistrz zwrócił się do p. Brodali, aby swoją energię spożytkował dla szkoły, aby 
coś zrobić. Natomiast p. Dyrektor robi wszystko, aby w tej szkole było jak najlepiej, 
-zadłużenie p. Burmistrz poinformował, że Pan Brodala wyjaśnienie w tej sprawie 
otrzyma na paśmie, 
-ścieżki rowerowe p. Burmistrz powiedział, że ścieżki rowerowe funkcjonują na 
terenie gminy Żmigród. Natomiast projekt dotyczący budowy ścieżek rowerowych po 
trasie wąskotorówki i po wyznaczonych osobnych drogach jest zrobiony z 
pozwoleniami na budowę. W następnym roku zostanie złożony, jako porozumienie 
międzygminne wniosek o dofinansowanie zewnętrzne. Inwestycje duże są w 
większości inwestycjami wieloletnimi. Proszę nie rozliczać mnie za coś, czego nie 
powiedziałem i nie obiecałem w tym kontekście, o którym Pan mówił. 
odpowiedź dla Pani sołtys ze Żmigródka   
-zebrania p. Burmistrz powiedział, że na zebrania wiejskie jeździ. Ostatni raz na 
zebraniu w Żmigródku był w tamtym roku, a nie tak jak sugerował radny Kraszewski 
dwa lata temu. Na zakończenie p. Burmistrz powiedział, że nie unika zebrań 
wiejskich, a wręcz przeciwnie jest bardzo często na zebraniach. Ponadto z własnej 
inicjatywy spotyka się, co roku z mieszkańcami. 
-nabory na stanowiska p. Burmistrz poinformował, że nabór na stanowiska w 
urzędzie ogłasza burmistrz, a radni w tej kwestii nie są stroną. Radni rozliczają 
burmistrza z tego, jak pracuje urząd, dlatego są wybierani najlepsi pracownicy. 
Wyboru pracowników dokonuje komisja, powoływana każdorazowo na nabór, którą 
powołuje burmistrz.  Kontynuując temat p. Burmistrz powiedział, że chciałby, aby jak 
najwięcej osób pracowało ze Żmigrodu, ale powoływane są osoby najlepsze. Na 
temat powołania sekretarza p. Burmistrz poinformował, że zostały złożone cztery 
oferty, wśród których nie było mieszkańca Żmigrodu.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że radni powiatowi i p. 
Starosta zostali zaproszeni na sesję. 
Radny Patryk Andrzejewski zwrócił się do p. Burmistrza, aby odniósł się do 



wniosku w sprawie redukcji prędkości w Żmigrodzie.  
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród poinformował, że na ul. 
Szkolnej zostało wprowadzone ograniczenie poruszania się pojazdów z prędkością z 
40 km/g do 30 km/g. 
Radny Patryk Andrzejewski powiedział, że chodzi również o nieprzestrzeganie 
znaków przez kierowców. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród wyjaśnił, że każde 
przekroczenie prędkości przez kierowców powinno być zgłaszane na Policję  
Radny Patryk Andrzejewski wyjaśnił, że było to zgłaszane na policję, ale co miasto 
proponuje w sprawie zwiększenia bezpieczeństwa na ulicach.  
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród wyjaśnił, że po wykonaniu 
kanalizacji większość dróg w mieście była odnowiona. Na pewno w miejscach, gdzie 
szczególnie trzeba zadbać o bezpieczeństwo progi zostaną zamontowane. Na ul. 
Szkolnej jest przewidziane zastosowanie rozwiązania, które spowolni szybkość 
samochodów i zostanie to wykonana jeszcze w tym roku.  
Radny Patryk Andrzejewski powiedział, że bardzo cieszy jego informacja udzielona 
przez p. Burmistrza, ale nie dotyczy to tylko ul. Szkole, mieszkańcy zgłaszali więcej 
ulic, na których kierowcy nie przestrzegają znaków. Kontynuując temat p. Radny 
powiedział, że można było przewidzieć budowę progów przy modernizacji ulic po 
kanalizacji. Mieszkańcy chcą progów zwalniających nowej generacji, wybudowanych 
z kostki lub asfaltu. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród wyjaśnił, że progów 
zwalniających nie można było wykonać w trakcie odbudowy dróg, ponieważ projekt 
nie przewidywał budowy progów i progi zostaną wykonane dodatkowo. 
Pan Jarosław Brodala mieszkaniec odniósł się do wyjaśnień p. Burmistrz w 
sprawie ścieżek rowerowych, powiedział, że na debacie przedwyborczej p. Burmistrz 
mówił i ścieżce rowerowej po trasie kolejki wąskotorowej. Pan Brodala poprosi p. 
Burmistrza o wskazanie dwóch ścieżek rowerowych wybudowanych do 2010 r. Na 
zakończenie p. Brodala powiedział, że z debaty przedwyborczej ma artykuł z Gazety 
Nowej, która zapisał informacje o ścieżkach rowerowych, o których mówił p. 
Burmistrz. Kontynuująca temat p. Brodala powiedział, że odpowiedź p. Burmistrz na 
temat ścieżek rowerowych pokaże, jak długo będziemy czekać na budowę szkoły. 
Następnie p. Brodala odniósł się do kwestii porządku w mieści, że p. Burmistrz 
odpowiada za porządek w mieście i dba o to, aby mieszkańcom żyło się lepiej w tym 
mieście. Proszę nie mówić, że problem kasyn jest problemem mieszkańców, dodał p. 
Brodala. 
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród wyjaśnił, że nie mówił, iż jest 
to problem mieszkańców. Kontynuując temat p. Burmistrz powiedział, że jest to 
problem i zostanie sprawdzone, czy jako burmistrz może z tym coś zrobić. Kasyna na 
prowadzenie działalności nie otrzymują pozwoleń z gminy. Na temat ścieżek 
rowerowych p. Burmistrz powiedział, że są ścieżki rowerowe budowane od podstaw i 
takie, które są oznakowywane. Kontynuująca temat p. Burmistrz wskazał dla p. 
Brodali, aby sięgnął do map Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Doliny Baryczy, ile jest 
ścieżek oznakowanych na terenie gminy. W roku 2008 była mowa o planach budowy 
ścieżek i rozpoczęto realizację projektu w latach 2010-2011, i będzie to realizowane.  
Inwestycja budowy ścieżek nie jest inwestycją, która jest realizowana w jeden rok. 
Jesteśmy jedną z nielicznych gmin na Dolnym Śląsku, która ma taki projekt i 
jesteśmy gotowi, aby wystartować z realizacją, jeżeli będziemy posiadać środki. W 
między czasie została zweryfikowana trasa rowerowa i jest projektowana dodatkowa 
trasa o dł. ponad 20 km po stronie zachodniej gminy. Wniosek o dofinasowanie 
zostanie złożony na większy zakres o dł. ok 60 km ścieżki rowerowej. Ponadto w 
rozmowach z wykonawcami S5 jest ustalane, że po zakończeniu budowy drogi S5, z 
dróg technicznych będzie można korzystać do jazdy na rowerze, biegania, chodzenie 



na kijki. 
Pan Jarosław Brodala mieszkaniec powiedział, że działa w Radzie Rodziców i jest 
wiele nieprawidłowości, które pojawiają się w funkcjonowaniu szkoły, a wszystko jest 
spowodowane tym, że p. Dyrektor boi się do burmistrza napisać, żeby z budżetu 
zostało przekazane kilka złotych na załatwienie pewnych spraw. Pani dyrektor jest 
tak przez burmistrza zastraszona. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił o nie mówieniu o osobach, których 
nie ma na sesji. 
Pan Jarosław Brodala mieszkaniec kontynuując temat powiedział, że od rodziców 
zostały zbierane pieniądze na zakup podstawowych podręczników i jest to karalne, a 
w tej szkole to się odbywało. Po mojej interwencji w Kuratorium, Kuratorium 
wystosowało list i zabroniło takich praktyk. Pan Brodala poruszył temat sanitariatów 
przy sali sportowej na ul. Szkolnej i zwrócił się do Burmistrz o danie dla p. Dyrektor 
środków na realizację remontu. Pan Brodala powiedział, że Rada Rodziców 
współpracuje z p. Dyrektor i wszystkie kwestie są załatwiane na bieżąco. Jedną z 
takich spraw było wyprowadzenia samochodów nauczycieli z podwórka szkoły przy 
ul. Batorego i Szkolnej.  
Pan Robert Lewandowski Burmistrz Gminy Żmigród powiedział, że p. Dyrektor 
nie jest zastraszana, a o każdym problemie rozmawiamy i staramy się je 
rozwiązywać. Wszystkie jednostki traktujemy w taki sam sposób. Następnie p. 
Burmistrz odniósł się do sanitariatów, iż zostały zrobione nowe sanitariaty na ul. 
Szkolnej, a na ul. Batorego została wykonana duża inwestycja łącznik, który połączył 
salę gimnastyczną ze szkołą Natomiast na sanitariaty przy sali sportowej przy ul. 
Szkolnej został zakończony projekt z pozwoleniem na budowę, czyli przebudowa i 
modernizacja. Pani dyrektor w najbliższych miesiącach te prace będzie wykonywała. 
Pan Burmistrz powiedział, że do kwestii podręczników nie będzie się odnosił, 
ponieważ jest to sprawa szkoły. Następnie p. Burmistrz poinformował, że rodzice 
złożyli wniosek o przyznanie dodatkowych godzin lekcyjnych z języka angielskiego i 
został to pozytywnie załatwione. To jest kolejny przykład, że gmina wychodzi 
naprzeciw potrzebą. 
Radny Leszek Kraszewski poruszy następujące temat: 
-place zabaw, jaki okres jest potrzebny, aby zabezpieczyć niebezpieczne miejsca na 
placach zabaw. Temat kontroli placów zabaw był zgłoszony na ostatnie sesji.  
-powołanie sekretarza Radny powiedział, że dowiedział się o konkursie przed 
rozstrzygnięciem. 
Następnie radny Kraszewski powiedział, że nie jest członkiem PIS, ale sympatyzuje z 
tą partią. Następnie radny Kraszewski odniósł się do Burmistrza, który sympatyzuje z 
partią rządzącą, oraz do Z-cy Burmistrza, który jako Burmistrz zwolnił ludzi z 20 
letnim stażem pracy. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zwrócił radnemu Kraszewskiemu, aby nie 
mówi o osobach nieobecnych. 
Radny Leszek Kraszewski powiedział, że o nieobecnym starości można mówić, a o 
nieobecnym z-cy burmistrza nie. Następnie radny Leszek Kraszewski wyjaśni, że p. 
Burmistrz ma rację, ponieważ na zebraniu w Żmigródku p. Burmistrz był 16 miesięcy 
temu. Kolejnym tematem poruszonym przez radnego Kraszewskiego było 
wybudowanie na terenie Żmigródka mini orlika za 200 tys. zł. Następnie radny 
Kraszewski zwrócił się do Burmistrza, dlaczego włodarz gminy nie przyczyni się do 
tego, aby w weekendy dom kultury był otwarty. Radny Kraszewski przypomniał, że 
przez trzy lata w sprawie otwartego domu kultury w weekendy występowała, ale 
stracił siły i dalej w tej sprawie nie występuje. Na zakończenie radny Kraszewski 
powiedział, że p. Burmistrz odpowiadając na pytania przyjął formę ataku. 
Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, że kiedy p. Radny atakuje to musi się 
bronić. Na temat ZPK p. Burmistrz powiedział, że proszę na komisji zając się 



tematem oferty poszerzonej ZPK dla mieszkańców. Pan burmistrz powiedział, że 
oferta ZPK jest bardzo bogata i wiele się dzieje, a ponadto większość propozycji 
domu kultury jest bezpłatna. Na temat powołanego sekretarz p. Burmistrz powiedział, 
że konkurs na stanowisko sekretarz był ogłoszony na BIP oraz na stronie aktualności 
w internacie. Na temat polityki p. Burmistrz powiedział, że nie będzie wchodził w 
politykę. Droga ekspresowa S5 jest realizowana, ale PiS tego nie zrobił. Pan 
burmistrz odniósł się do mini orlika, wyjaśniając, że w niektórych miejscowościach 
byłaby wskazana budowa mini orlika, ale nie w Żmigródku, który jest przy 
Żmigrodzie, który ma bogatą ofertę sportową. Kontynuując temat p. Burmistrz 
powiedział, że stara się inwestować w sposób zrównoważony i po głębokiej analizie 
są podejmowane decyzje, gdzie obiekty sportowe zostaną rozmieszczone, również 
pod kątem geograficznym na terenie gminy.  
Pan Artur Kanicki dyrektor MZGK udzielił wyjaśnień, jako Przewodniczący Rady 
Rodziców przy Szkole Podstawowej w Żmigrodzie i odniósł się do wypowiedzi p. 
Brodali. Pan Kanicki powiedział, że Kuratorium we Wrocławiu nie wystosowało 
żadnego pisma do p. Dyrektor tylko był telefon z Kuratorium w sprawie 
podręczników.  Temat podręczników został wyjaśniony. W sprawie bezpieczeństwa 
uczniów na terenie szkoły przy ul. Batorego. Nauczyciele mają zakaz poruszania się 
samochodami w czasie przerw. Nauczyciel na teren szkoły może wjeżdżać rano 
przed lekcjami i wyjeżdżać z terenu szkoły w trakcie lekcji. Na zakończenie p. Kanicki 
powiedział, że jego zdaniem te sprawy nie powinny być poruszane na sesji. 
Radna Halina Szaniawska wyjaśniła, że owego czasu zwróciła się do dyrektorów 
szkół o zorganizowanie banku podręczników w szkołach. Bank podręczników jest 
wypożyczalnią podręczników, co znacząco odciąża budżety rodzinne. Na 
zakończenie radna Szaniawska złożyła podziękowanie dla p. Katarzyny Lech 
Dyrektora Zespołu Szkół Dwujęzycznych, która wprowadziła wypożyczalnię 
podręczników w swojej szkole.   
Pani Katarzyna Lech Dyrektor ZSD w Żmigrodzie powiedziała, że podziękowania 
należą się radnej Halinie Szaniawskiej, która zainspirowała szkołę, aby stworzyć 
bank podręczników. Temat wypożyczalni podręczników został przekazany dla Rady 
Pedagogicznej i Rady Rodziców. Rada Rodziców podjęła się tego zadania i 
wykonała to. Wypożyczalnia podręczników w szkole jest prowadzona już przez dwa 
lata. 
Radna Halina Szaniawska w sprawie projektu wolontariackiego, który realizuje 
Powiatowy Zespół Szkół im. Jana Pawła II w Żmigrodzie. Radna podziękowała 
dyrektorowi PZS im. Jana Pawła II za realizację projektu wolontariackiego i poprosiła 
o jego przybliżenie. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz dyrektor PZS im. Jana Pawła II powiedział, 
że wolontariat jest mocną wizytówką szkoły o zasięgu międzynarodowych. Uczniowie 
PZS uczestniczą w programach międzynarodowych zdobywają nowe umiejętności, 
które promują w naszym środowiska.   
Radni nie wnieśli innych interpelacji i zapytań. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad wolnych wniosków. 
Pan Robert Korytkowsko powiedział, że w związku z pismem mieszkańców ul. 
PKWN oraz szerzącą się demoralizacją wśród młodzieży oraz libacjami 
alkoholowymi młodzieży na terenie miasta, prosi Radę o zwołanie posiedzenia 
komisji bezpieczeństwa, aby pochylić się nad tematami, o których powiedział. Pan 
Korytkowski poprosił, aby komisja odbyła się w godzinach popołudniowych. Pan 
Korytkowski skierował apel do p. Burmistrza, że otrzymuje wynagrodzenie w 
wysokości 11.097,-zł i używanie słów do radnego, „że Panu Kukułki doniosły” lub 
słów obraźliwych do mieszkańca Żmigrodu jest chamskie i aroganckie. Pan 
Korytkowski powiedział, że mieszkańcy nie zasługują na to, żeby Pan ich w taki 



sposób traktowała, a mieszkańcy mają prawo widzieć gminę inaczej niż Pan. Na 
zakończenie p. Korytkowski zaapelował do p. Burmistrza o szacunek w stosunku do 
Radnych. Kolejnym tematem poruszonym przez p. Korytkowskiego było 
niestosowane odniesienie się p. Burmistrza do koalicji p. Starosty z Burmistrzem 
Gminy Trzebnica. Pan Korytkowski zwrócił się do burmistrza, żeby zaczął słuchać p. 
Marka Długozimy i zobaczył jak dynamicznie gmina trzebnica się rozwija, ponieważ 
my nigdy tej gminy nie dogonimy. 
Burmistrz Robert Lewandowski powiedział, że kontroluje to, co mówi i dziś nie użył 
żadnego słowa, którym by kogoś obraził. Natomiast Państwo zadając pytania 
wielokrotnie podchodzicie do tematu bardzo emocjonalnie i ja często czuję się 
obrażany, ja mam prawo się bronić, dodał p. Burmistrz. Kolejnym tematem, który 
poruszył p. Burmistrz było wynagrodzenie wyjaśnił, iż zarabia 8.600,-zł netto, a nie 
tyle, co przytoczył p. Korytkowski. Pan Burmistrz odniósł się do słów p. 
Korytkowskiego w sprawie obrażania p. Starosty powiedział, że tego nie zrobił, a 
porównywanie rozwoju gminy Żmigród do gminy Trzebnica zostawia to pod 
rozeznanie dla wszystkich. 
Radny Leszek Kraszewski w sprawie zaktualizowania oświadczeń majątkowych na 
stronie urzędu. Kolejnym wnioskiem radnego Kraszewskiego było, aby każdy 
mieszkaniec posesji przy planowanym do budowy chodnika w Żmigródku został 
powiadomiony o spotkaniu z projektantem. Następnie p. Radny poprosił o 
przedstawienie do wiadomości radnych pełną listę protokołów za 2015 r. 
przeprowadzonych konkursów do pracy, nie chodzi o stanowiska pracowników 
fizycznych. Kolejny wniosek radnego Kraszewskiego dotyczył przedstawiania radnym 
kwartalnych informacji na temat zapytań ofertowych nieobjętych przetargiem:, kto ( 
firma lub osoba fizyczna), co robił ( zakres prac) i za jaką kwotę( wartość). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz w sprawie oświadczeń majątkowych radnych 
powiedział, że z informacji, jakie posiada aktualne oświadczenia radnych na stronie 
BIP są umieszczone.  
Pan Artur Kanicki Dyrektor MZGK powiedział, że oświadczenia radnych są 
umieszczone na stronie BIP, ponieważ jest na stronie urzędu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz powiedział, że temat zostanie sprawdzony i 
wyjaśniony. 
Pan Wiesław Kras kierownik ref. ROŚ w temacie suszy, która wystąpiła na terenie 
całej polski, a w naszej gminie rolnicy złożyli 316 wniosków. Następnie p. Kierownik 
podziękował wszystkim, którzy uczestniczyli w szacowaniu strat; przedstawicielom 
Izby Rolniczej p. Małgorzacie Janusz-Frank, Mariuszowi Turowskiemu, p. Jolancie 
Kośmider–Kmicie przedstawicielce DODR oraz swoim pracownicom.  
Radni nie wnieśli innych wolnych wniosków. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad przyjęcia protokołów z sesji nr IX, X, XI. 
Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokołów nr IX, X, 
XI. 
Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie ( 12 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji i komunikatów przewodniczącego. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przypomniał, że do 30 września można 
składać wnioski do budżetu na 2016 r. Następnie Przewodniczący rady poprosił 
radnych i sołtysów o pozostanie jeszcze po sesji, ponieważ p. Piasecki ma do 
przekazania pewne informacje.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XII SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  



Na tym zakończono posiedzenie o godz.16 00. 
Protokołowała  
M. Schnitzer 

 
 

 

 

 

 

 


